



**BILLARDUHR mit Glockensignal**

**Time Checker for Billiards, with bell signal at any moment**

**Compteur pour Billards, avec signal d'alarme**



25,5 x 14,5 cm = 10 x 5 1/4 inches

**310/0754 — 310/0755**

**310/0754 = 30 Minuten Gangdauer** · Goes for 30 minutes · Durée de marche 30 minutes

**310/0755 = 60** " " " " 60 " " " " 60 " "

Für Beobachtungen von 2 bis 60 Minuten. Aufzug von Gehwerk und Läutewerk durch Schlüssel. Stopphebel. Gehäuse und Glocke schwarz auf Bakelitbrett. Zifferblatt unter Glas. — Verwendet in Badeanstalten, Hospitälern, Röntgeninstituten, Färbereien, Galvanisieranstalten, Vulkanisieranstalten, Härtereien, Zuckerfabriken, für alle Arten technischer und chemischer Prozesse, Farbenphotographie, als Backwächter, als Audienz-, Schach- und Billarduhr.

For checking spaces of time from 2 to 60 minutes. Winding of going and of alarm with key. Stop lever. Black case and bell on bakelite board. Dial under glass. — Valuable for use in Bathrooms, X-Rays examinations, for Dyers, Bakehouses, Breweries, Galvanic, Tempering and Vulcanizing purposes, all kinds of Chemical, Physical and Technical observations, Colour Photography; also as Chess- and Billiard Checker etc. etc.

Après n'importe quel laps de temps entre 2 à 60 minutes. Remontage du mouvement et de la sonnerie par la clef. Levier d'arrêt. Boîte et cloche noire sur planchette en bakélite. Cadran sous verre. — Très utile pour Cabinets de bains, Rayons-X, Hôpitaux, Teintureries, Brasseries, Boulangeries, Etablissements industriels pour le contrôle de tout procès technique ou chimique, Photographie en couleurs, Jeux de billard, d'échec etc. etc.